
Schriftelijke vragen ex artikel 37 van het Reglement van Orde van de 
gemeente Putten d.d. 30 januari 2020.


Uit de media heeft de fractie van Wij Putten vernomen dat het college na 10 
jaar gedoog beleid voornemens is om streng op te gaan treden tegen keten 

in de gemeente Putten.

Wij zouden daarover een aantal vragen aan het college willen stellen.


1. Hoeveel keten waren er in 2010 bij het college bekend?


2.   Hoeveel keten zijn er bij het college bekend op dit moment? Legale en 

      Illegale keten?


3.   Hoeveel meldingen van overlast of excessief drankgebruik zijn er bij het      

      college bekend en gemeld? Graag van de laatste 5 jaar een weergave.


4.   Hoe is het college van plan om de handhaving vorm te geven, welke 

      prioriteit wil het college hier aan geven gezien de beperkt, beschikbare

      capaciteit?


5.   Waarom heeft het college voorafgaand aan het besluit om te gaan 

      handhaven niet de commissie geconsulteerd, gelet op het feit waarop het 

      beleid tot stand is gekomen?


De fractie van Wij Putten vraagt om mondelinge beantwoording in de raad 
van 13 februari a.s.


Met vriendelijke groet,


Namens de fractie van Wij Putten,

Wilma van Voorst-Ruiter.



